

1) It appears that there has potentially been a significant change to the SOW. Consequently we will have reassess our proposal, which will take some time. NRCan is therefore requested to provide an 11 day extension to the solicitation closing date (22 March 2016).

We're extending the closing date to March 18th as per RFP amendment 1.

2) Are we to provide janitorial services to three (3) buildings (Buildings A, D and E), or o are we to provide janitorial services to three (3) buildings (Buildings C, B and F), or are we now to provide janitorial service to all six (6) buildings (Buildings C, B, F, A, D and E)?

Please see RFP amendment 1 (highlighted section in yellow).

3) We'd like to know whether cleaning is to be restricted to common areas only or whether rooms and washrooms are also to be cleaned and projected occupancy rates for these buildings for the base and option years of the contract (3 years total).

Please see RFP amendment 1 (highlighted section in yellow). As for the occupancy rate for the buildings for the contract period and each option year will be approximately 11,000 person nights.

.....
1) Il semble qu'il y a potentiellement un changement important à la SOW. Par conséquent, nous devons réévaluer notre proposition, ce qui prendra un certain temps. RNCan est donc prié de fournir une extension de 11 jours à la date de clôture des soumissions (22 Mars 2016).

Nous étendons la date de clôture au 18 Mars selon la modification 1 de la DDP.

2) Sommes-nous d'offrir des services de nettoyage à trois (3) bâtiments (bâtiments A, D et E), ou o sommes-nous de fournir des services de nettoyage à trois (3) bâtiments (bâtiments C, B et F), ou sommes-nous maintenant de fournir un service de nettoyage à tous les six (6) bâtiments (bâtiments C, B, F, A, D et E)?

S'il vous plaît voir la modification 1 de la DDP (section en jaune).

3) Nous aimerions savoir si le nettoyage doit être limité à des zones communes seulement ou si les chambres et les toilettes doivent également être nettoyés et projetés des taux d'occupation de ces bâtiments pour la base et les années d'option du contrat (3 ans au total).

S'il vous plaît voir la modification 1 de la DDP (section en jaune). En ce qui concerne le taux d'occupation pour les bâtiments pour la durée du contrat et chaque année d'option sera d'environ 11000 personnes nuits.